
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno -  Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena:
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté:
ORF L.Stehlík, D.Hakl

16.2.2023 17.00 hod.
ÚMČ Bmo - Líšeň
I. Kremitovská, Š.Zemanová, L.Belcredi, T.Bláha, M.Jurča, 
O.Lupečka, R.Sikora, O.Zendulka, M.Chaloupka, J. Drbal
J. Belcredi Knauer

starosta B.Štefan, místostarostové J.Skotal, A.Stejskalová, za

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášení schopný. Předseda otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo 
návrhů na doplnění či změnu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. Rozpočtová opatření č.l - 3/2023
3. Dotace organizacím z rozpočtu MC Brno -  Líšeň na rok 2023
4. Rozpočtové opatření č.4/2023
5. Rozpočtové opatření č.5/2023
6. Různé

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  navrhl p. L. Belcrediho, který s návrhem 
souhlasí -  nebyl další návrh

usnesení: FV volí p. L. Belcrediho za ověřovatele zápisu

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtová opatření č. 1 - 3/2023

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

M.Jurča -  dotaz k dotaci na šipkový turnaj, zda se jedná skutečně o sport -  D.Hakl -  nejedná 
se o dotaci, ale dar, a jedná se o sport

O. Zendulka -  dotaz k akustickým úpravám -  L.Belcredi -  zdůvodňuje, že při jednání není 
rozumět; dále se dotazuje, jak často se využívá sál k aktivitám, kdy je ozvučení potřebné -  
zodpověděla 2.místostarostkyně; dále úvaha, zdaje to skutečně třeba, když využití nebude tak 
frekventní -  L.Belcredi -  o této potřebě nepochybuje a obdobné úvahy považuje za 
dehonestující; dotaz, zda 300 tis.Kč bude stát studie -  D.Hakl -  jedná se o odhad celkových 
nákladů, které jsou firmou zmapovány, přesná studie bude zpracována



I.Kremitovská -  studie je již zadaná? -  D.Hakl -  není, očekává se cena cca 10 tis.Kč

O.Zendulka -  dotaz k položce 300 tis.Kč na vstupní dveře -  A.Stejskalová -  budou 
k dispozici 3 nabídky

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí

- rozpočtové opatření č.1/2023, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy
- rozpočtové opatření č.2/2023, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 

748 400 Kč dle přílohy
- rozpočtové opatření č.3/2023, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 

1 500 000 Kč dle přílohy

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Dotace organizacím z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň na rok 2023

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi - nebyl žádný dotaz

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit s poskytnutím dotací typu A z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň na rok 2023 
žadatelům ve výši a na účel dle Přílohy č.2
schválit smlouvy o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň ve znění 
vzoru smlouvy dle Přílohy č.l pro příjemce dotací na účel a v částce dle Přílohy č.2 
pověřit pana starostu podpisem těchto smluv

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 2 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtová opatření č. 4/2023

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:

O.Zendulka -  upozornil na špatné datum schůze RMČ na úvodní straně, dále se dotázal, zda 
uvedených 120 tis.Kč půjde přes KCL -  zodpověděl p. starosta -  ano a sportovní komise bude 
spolupracovat s KCL

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.4/2023, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 2 zdržel se usnesení bylo přijato

4) Rozpočtové opatření č. 5/2023

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi:



O.Zendulka -  dotaz k akci fotovoltaika na veřejné budovy -  proč není využitý starý projekt -  
zodpověděla 2.místostarostka -  využívá se, ale rozšiřuje se o další subjekty, budeme se také 
hlásit s tímto projektem do dotační výzvy

1. Kremitovská -  3 ZŠ již mají fotovoltaiku, o které subjekty se jedná? -  zodpověděla
2. místostarostka -  4 konkrétní MŠ, dále diskutována otázka fotovoltaiky, kde je zelená 
střecha -  p.starosta -  reálné to je, ale půjde o jiný typ fotovoltaiky

usnesení:
FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.5/2023, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují výdaje a financování o 
2.140 tis. Kč dle přílohy.

hlasováno: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

5) Různé

O.Zendulka -  znovu otevřel dříve prezentovaný návrh hlasovat o projednávaných materiálech 
na FV jednak z hlediska formální správnosti

Proběhla diskuze se zapojením většiny členů -  většinově členové preferují 1 hlasování jako 
doposud s tím, že případná připomínka k formálním nedostatkům může být uvedena v zápise 
a vedení MC pak má možnost ještě materiál upravit před jeho projednáváním v ZMC

zapsal: J. Drbal ověřil: L. Belcredi


